
2,5 miljoen euro voor 
petanquetempel
Het blijkt dé realisatie van de huidige 
legislatuur te zijn: een petanquetempel, 
een investering van maar liefst 2,5 
miljoen euro. We begrijpen het geluk en 
het enthousiasme van de Kortenbergse 
petanqueverenigingen. Maar met dat 
geld had het bestuur wel iets anders 
kunnen doen.

Domme investering

N-VA Kortenberg spreekt van een domme 
investering en is van bij de aanvang tegen 
het project. Dat de investering ver boven 
het voorziene budget uitsteeg, maakt het 
niet beter. Het is niet te verantwoorden 
dat het belastinggeld van de Kortenberge-
naar op die manier letterlijk en figuurlijk 
wordt weggegooid. En dat er zo veel geld 

besteed wordt aan een project waarvan 
slechts een klein deel van onze inwoners 
kan genieten. En dan nog op het moment 
dat onze verenigingen om ondersteuning 
en nieuwe locaties smeken. Kortenberg 
heeft kunst- en vliegwerk nodig om 
verenigingen tijdelijk onder te brengen. 
Verschillende onder hen blijven op hun 
honger zitten. Op dezelfde locatie en met 
hetzelfde bedrag had de gemeente veel 
meer kunnen realiseren voor veel meer 
Kortenbergenaren. 

Exit Noodbosweg

Van de plannen voor een sportsite op de 
Noodbosweg blijft ondertussen niet veel 
meer overeind. Daar worden trouwens 
ook petanquebanen voorzien. Maar uit de 
discussies in de commissie Financiën 
weten we dat daarvoor geen budget 
beschikbaar is. Over een luchtkasteel 
gesproken.

Onbegrijpelijke keuze

De keuze van het gemeentebestuur was 
eenvoudig maar onbegrijpelijk. In plaats 
van onze verenigingen onder te brengen 
op een nieuwe locatie of voluit te gaan 
voor een project zoals de Noodbosweg 
krijgt de Kortenbergenaar een petanque-
tempel. Het zal trouwens meer dan 300 
jaar duren vooraleer de huurinkomsten 
die investering zullen dekken. De Korten-
bergenaar verdient beter.

Kleur Kortenberg geel op 11 juli
Voor het derde jaar op rij deelt Jong N-VA Kortenberg bloemetjes 
en de lekkerste Vlaamse biertjes uit aan Kortenbergenaren die op 
11 juli trots hun Vlaamse Leeuw uithangen. Wilt u zeker zijn dat 
uw woning opgemerkt wordt? Stuur dan een berichtje 
naar sarah.remacle@jongnva.be of contacteer 
Jong N-VA Kortenberg via de Instagram- of 
Facebookpagina. 

Toekomst luchthaven 
Zaventem belangrijk 
voor Kortenberg
De luchthaven van Zaventem is de grootste en 
belangrijkste economische motor van onze regio. 
Na de Antwerpse haven is de luchthaven ook 
het belangrijkste economische centrum van 
Vlaanderen. Daarom is het  cruciaal voor de 
welvaart in onze regio én in Kortenberg dat we 
de toekomst van de luchthaven verzekeren. 

Uiteraard moet het economische belang en een 
eventuele groei hand in hand gaan met leefbaar-
heid en duurzaamheid. Daarop zal de N-VA altijd 
toezien. Daarom ondervroegen we het gemeente-
bestuur in maart over het lopende milieueffect-
rapport en de nieuwe omgevingsvergunning die 
Brussels Airport Company moet aanvragen.

N-VA Kortenberg is ervan overtuigd dat de 
bevoegdheid over de luchthaven geregionaliseerd 
moet worden zodat Vlaanderen het beleid mee kan 
bepalen en dat de luchthaven – én de ruimere regio 
– niet overgeleverd wordt aan de vreemde streken 
van de Franstalige Brusselaars en andere 
Vivaldisten. Want zij willen enkel de lusten, niet 
de lasten!

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams viceminister-president 
Ben Weyts

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

N-VA Kortenberg wenst u een mooie Vlaamse feestdag
Beste Kortenbergenaar

Op 11 juli vieren we onze Vlaamse feestdag. Die hoogdag 
herinnert ons aan de Guldensporenslag van 11 juli 1302, aan 
de strijd die gevoerd werd voor onze identiteit, onze taal en 
onze cultuur, aan het verhaal van Vlaanderen. Zolang er 
Vlamingen zijn zal die dag gevierd worden.

Het verhaal van Vlaanderen gaat niet alleen over geschiedenis 
of over het verleden. 11 juli is ook een moment om de toekomst 
te vieren, deel uitmakend van een sterke, trotse en welvarende 
gemeenschap. 11 juli vieren we daarom samen met iedereen 
die ons Vlaams model wil delen, ongeacht afkomst, achter-
grond of overtuiging.

We leven in een tijd waarin onze identiteit en waarden onder 
druk staan. We moeten ons blijven verzetten tegen pogingen 
om onze taal, het Nederlands, te marginaliseren. Want het 
Nederlands staat in Kortenberg alsmaar meer onder druk. Te 
vaak ontvangen we berichten van verontruste inwoners die 
klagen over eentalig Franstalige vensteraffiches, Franstalige 
folders in de brievenbus, Arabische opschriften, anderstalige 

werklui, koeriers die geen woord Nederlands spreken of 
Brusselse vastgoedmakelaars die onze gemeente promoten als 
een ‘banlieu rurale et tranquille’. Kortenberg is geen banlieu 
van Brussel en zal dat nooit worden. 

Daarnaast vinden we dat Vlamingen in Vlaanderen het recht 
hebben om vervoerd te worden naar een Nederlandstalig 
ziekenhuis en aangesproken en geholpen moeten worden in 
het Nederlands. Medische hulp in het Nederlands is een recht, 
geen gunst (zoals in het infoblad van de gemeente Kortenberg 
werd geschreven). Daarvoor blijven we ijveren.

Beste Kortenbergenaar, laten we met respect voor elkaar 
streven naar een aangenaam en mooi Vlaanderen, naar een 
welvarend, leefbaar en veilig Kortenberg. En laten we op 11 
juli genieten met familie, vrienden en 
buren. Maak er een fijne Vlaamse 
feestdag van!

Lieve De Clerck 
Voorzitter

Regionaliseer de bevoegdheid over de luchthaven. 
Alleen zo kunnen de toekomst ervan verzekeren.

Vlnr: Erika, Melody, Kristof, Marleen en Koen

Hang uw vlag uit 
en ontvang een 

bloemetje 
 of een biertje 
van Jong N-VA 

Kortenberg.

Heeft u nog geen vlag? Vraag dan 
snel gratis eentje aan via n-va.be
of via een van onze bestuursleden.

Heeft u nog geen vlag? Vraag dan 
n-va.be

of via een van onze bestuursleden.

kortenberg@n-va.be

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Kortenberg
www.n-va.be/kortenbergkortenberg@n-va.be N-VA Kortenberg
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Externe � rma zorgt voor tien keer meer parkeerboetes in Kortenberg

Al meer dan 1.000 parkeerboetes in zes maanden
Het gemeentebestuur van Kortenberg stelde vorig jaar een externe � rma aan om parkeerboetes te innen. Dat gebeurde zonder 
concrete aanleiding, want er waren nauwelijks klachten en er was geen concrete vraag van de handelaars. Zoals gevreesd hee�  
dat in Kortenberg-Centrum geleid tot een explosie aan parkeerboetes. 

Meer boetes en meer klachten

Tegelijkertijd zorgen de projecten van de meerderheid voor een 
drastische vermindering van parkeerplaatsen in onze kernen, het 
uitbreiden van de blauwe zone en het invoeren van kort parkeren 
in de deelgemeenten. En dat zonder de actualisatie van het parkeer-
beleid. Uit de cijfers die de N-VA opvroeg blijkt dat de externe firma 
in de eerste zes maanden van het contract meer dan 1.000 parkeer-
boetes inde. Dat is tien keer meer dan in vergelijkbare periodes 
voordien. Ook het aantal klachten en navragen steeg bijna expo-
nentieel. Negentig procent van de boetes werd uitgeschreven in de 
Leuvensesteenweg, maar ook in de Brouwerijstraat, op het 
Stationsplein, in de Kerkhoflaan en de Louis Maeslaan werden 
mensen beboet.

Parkeerbeleid nodig

Waarvoor we vreesden en meermaals waarschuwden is realiteit geworden. Een externe firma heeft maar één doel, namelijk het 
maximaliseren van het aantal boetes. Dat heeft niets te maken met goed beleid of het aanpakken van een probleem. Voor onze 
inwoners komt dat neer op een platte belasting. En dat is niet wat we nodig hebben!

N-VA Kortenberg heeft twee concrete suggesties voor het bestuur: 

1       Stop zo snel mogelijk met die pestbelasting en herevalueer het contract met de externe fi rma.

2       Luister naar onze inwoners, handelaars en adviesraden om tot een beleidsplan te komen met gerichte maatregelen om niet alleen de 
parkeeroverlast maar ook de tekorten aan parkeerplaatsen aan te pakken. Daar heeft de Kortenbergenaar wél baat bij.

Mobiliteitschaos in Kortenberg

Nood aan betere en snellere informatie

Problemen verkeerslichten geeft chaos

N-VA Kortenberg vroeg het gemeente-
bestuur om opheldering naar aanleiding 

van de problemen met de sturing van de 
verkeerslichten op het kruispunt van de 
Leuvensesteenweg en de Stationsstraat. 
Die zorgden gedurende meerdere weken 
voor ellenlange files en verkeerschaos. 

Slagboom laat hulpdiensten omrijden

Ook over het incident met de hulp-
diensten ter hoogte van de Kwerpsebaan 
verwachten we duidelijkheid. Die moes-
ten op 1 mei rechtsomkeer maken omdat 
het slagboomsysteem van de schoolstraat 
dienst en doorgang weigerde. In eerste 
instantie gaat onze bezorgdheid uit 
naar de inwoner die beroep deed op de 
hulpdiensten. We hopen dat die persoon 
tijdig de juiste zorgen toegediend kreeg. 
Dergelijke toestanden moeten we absoluut 
vermijden. Daarom moet het systeem 
grondig geëvalueerd worden. 

Gemeenteraadslid Wim Vangoidsenhoven 
maakte dat nog eens duidelijk tijdens de 
gemeenteraad van mei.

Georganiseerde mobiliteitschaos

Beide gevallen zijn het zoveelste voor-
beeld van wat we georganiseerde 
mobiliteitschaos kunnen noemen. De 
N-VA wees in de gemeenteraad al herhaal-
delijk op het feitdat tijdige, volledige en 
correcte informatie voor omwonenden 
van levensbelang is bij werken, omlei-
dingen of aangepaste verkeerssituaties. 
Jammer genoeg stellen we keer op keer 
vast dat die informatie onvoldoende is. 
We hopen dat het voorval in de Kwerpse-
baan het laatste incident was. We blijven 
het dossier opvolgen en pleiten voor een 
duidelijke en tijdige communicatie naar 
al onze inwoners. 

Brabantse Wouden in Kortenberg

Defi nitieve kandidatuur 
nationaal park Brabantse 
Wouden ingediend
De de� nitieve kandidatuur voor de erkenning van de 
Brabantse Wouden als nationaal park werd o�  cieel 
ingediend bij de Vlaamse Regering. Onder impuls van onder 
andere Bart Nevens, eerste gedeputeerde van de provincie 
Vlaams-Brabant, werd de voorbije twee jaar samen met de 
verschillende partners gewerkt aan de de� nitieve 
kandidatuur.

Kandidatuur Brabantse Wouden weerhouden

De Vlaamse Regering, met Zuhal Demir als minister van Om-
geving, heeft de ambitie om nog tijdens de huidige legislatuur 
verschillende nationale parken te erkennen. Een nationaal park 
biedt een unieke combinatie van prachtige natuur en 

onvergetelijke belevenissen die gerelateerd zijn aan de 
natuur, het landschap en de streek. Dat trekt zowel bewoners 
als binnen- en buitenlandse bezoekers aan en zal resulteren 
in een stimulans voor de toeristisch-recreatieve ontwikkeling, 
jobcreatie en het aantrekken van investeringen. Na de oproep 
in 2021 werd de kandidatuur van de Brabantse Wouden weer-
houden en kon er gestart worden aan een masterplan om de 
definitieve kandidatuur voor te bereiden.

Buitengewoon gebied

De Brabantse Wouden strekken zich uit van Halle tot in de 
Leuvense regio. Met internationaal gerenommeerde bossen 
zoals het Hallerbos, Zoniënwoud en Meerdaalwoud, evenals 
waardevolle natuurgebieden zoals de Dijlevallei en diverse 
andere kleine natuurgebieden, beschikken de Brabantse 
Wouden over een uitgestrekt gebied van buitengewone natuur-
lijke waarde. De landschappen zijn doordrenkt met een rijke 
geschiedenis met grote erfgoedwaarde. Bovendien is het groene 
toerisme en het herontdekken van de natuur in Vlaanderen de 
laatste jaren aan een enorme opmars bezig.

Ambitieuze projecten

Samen met de betrokken gemeenten hebben de kernpartners, 
waaronder de provincie Vlaams-Brabant, het dossier voor-
bereid en kon de definitieve kandidatuur ingediend worden. 
Het masterplan schetst de toekomstvisie van de Brabantse 
Wouden. Het bevat ambitieuze projecten en doelstellingen die 
bijdragen aan diverse aspecten, zoals verbeterde waterkwaliteit, 
nieuwe natuurverbindingen en lokale voedselproductie, het 
bevorderen van een gezonde en groene leefomgeving en het 
verbeteren van erfgoedzorg. Die factoren worden afgewogen 
door een jury, waarna de minister maximaal vier nationale 
parken in Vlaanderen zal erkennen. 

Kortenberg als partner

Onze gemeente ligt in het werkingsgebied van de Brabantse 
Wouden. “Kortenberg heeft vele troeven om als partner 
opgenomen te worden in het verhaal van de Brabantse 
Wouden”, zegt gedeputeerde en gemeenteraadslid Bart Nevens. 
“Het plateau van Moorsel tot Bertem is een bosrijk gebied in de 
regio, met onder andere het mooie Hogenbos in Everberg en het 
Grevenbos. Bovendien is het strategisch gelegen om verbin-
dingen te zoeken tussen het Meerdaalwoud, het Heverleebos en 
het Zoniënwoud.”

Veel opportuniteiten voor onze gemeente

“Een definitieve erkenning als nationaal park zou fantastisch 
zijn voor de regio en voor Kortenberg, dat we nog meer als 
groene gemeente op de kaart zetten. We zijn ervan overtuigd 
dat een nationaal park veel kansen zou bieden voor de natuur, 
de bewoners, de bezoekers, de ondernemers en de horeca. We 
roepen de gemeente op om in de toekomst actief mee te werken 
om de doelstellingen van het masterplan te behalen en de 
Brabantse Wouden nog mooier te maken dan ze nu al zijn”, 
besluit Hans Vanhoof, fractievoorzitter van N-VA Kortenberg.

WE SLOTEN DE DRIEDAAGSE SUCCESVOL AF MET VOLGENDE BAANBREKENDE VOORSTELLEN:

•    invoering gemeenschapsdienst voor jongeren;
•    extra investeringen in Defensie;
•    afschaffi ng integratie-industrie: er is maar één gemeenschap en 

dat is de Vlaamse;
•    illegale migratiestop via de invoering van het Australische model;
•    afschaffen van het taalshoppen van criminelen;
•    actieplan tegen straffeloosheid met onder andere de bouw van 

een gevangenis in de Balkan;
•    ‘persona non grata’-statuut voor illegalen zoals in Denemarken;
•    oprichting speciaal agentschap voor de strijd tegen drugs;

•    respect voor diegenen die ons beschermen, snelrecht voor elke 
geweldpleger;

•    doorgedreven strijd tegen terreur. Wie terroristische daden 
pleegt, verliest onze nationaliteit;

•    cyberwaakzaamheid verhogen.

Bedankt aan alle deelnemers. Het was 
een hele eer om congresvoorzitter te zijn!

Theo

N-VA Kortenberg was uiteraard vertegenwoordigd 
op het grote ledencongres van de N-VA

Onveilige Parkstraat wordt aangepast
De Parkstraat in Kortenberg-Centrum wordt alsmaar meer gebruikt 
als sluikweg voor automobilisten die de verkeerslichten aan het 
kruispunt Leuvensesteenweg-Stationsstraat willen vermijden. Zo 
denken ze sneller hun weg richting Steenokkerzeel verder te zetten. 
Bovendien doen ze dat vaak zonder hun snelheid aan te passen. Om-
wille van de recente problemen met de verkeerslichten in het centrum 
wordt dat probleem nog acuter. 

Verder zijn er regelmatig automobilisten die de eenrichtingstraat in de 
verkeerde rijrichting inrijden. De situatie is al lang een doorn in het oog 
van de inwoners van de Parkstraat, maar hun vragen en klachten kregen 
geen gehoor. Daarom bracht N-VA Kortenberg de problemen ter sprake 
op de gemeenteraad van mei. “We konden het gemeentebestuur ervan 
overtuigen om eindelijk de verkeersinrichting aan te passen. Zo hopen 
we dat voetgangers en fietsers opnieuw met een gerust hart de Park-
straat kunnen gebruiken”, zegt gemeenteraadslid Hans Vanhoof.

“De slagboom van de schoolstraat aan 
de Kwerpsebaan weigerde dienst zodat 
de hulpdiensten moesten omrijden. Dat 
moeten we vermijden!”, Kristof Van Roey 
en Koen Cloetens, bestuursleden N-VA.

De verkeersinrichting van de Parkstraat wordt eindelijk aangepast.

Met de Brabantse Wouden 
kunnen we Kortenberg 
nog meer als groene 
gemeente op de kaart 
zetten.”

Bart Nevens, gedeupteerde en gemeenteraadslid

Politieraadsleden 
Hans Vanhoof 

en Wim 
Vangoidsenhoven 
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Met Theo Francken op het N-VA-congres
Onze partij congresseerde in mei in Antwerpen. Duizenden enthousiaste leden spraken zich uit over de congresteksten. Zelf 
leidde ik de commissie “Van Vlaanderen een Veilige � uis maken”. 


